
9 feb ’25 WSV Oudeschild – bijeenkomst vrijwilligers Texelstroom

Aanwezig; Natascha, Peter, Dominique, Rob, Hilde, Peternel, Jildou, Nanne 
Jan, Hennie, Ellen, Friso
Afwezig met bericht; Harry, Laut, Frans, Wietze, Nico, Mart, Gijs

ZZO 6 Bf, krimpend, 4 celsius, 1015 Hp, zicht goed, HW 17:28, LAT + 165

Stipt om 14:00 uur startte de bijeenkomst in een warme WSV kantine 
waar Rob ons voorzag van koffie, thee en fijne koeken. Niet alleen stelde 
Rob zich voor als nieuwe vrijwilliger maar ook bleek hij beheerder van de 
locatie te zijn. Gelukkig was dat vooraf bekend zodat wij onze belofte om 
met de jeugd te gaan zeilen nu echt kunnen gaan waarmaken. Waarvan 
akte en na het verdere welkom een terugblik op het afgelopen seizoen.

Het seizoen ’24 was geslaagd. In februari mastonderhoud. Met de enorme 
telekraan van Rene Boon de mast eraf en op de platte wagen van Marcel 
Bakker. Na een vlotte operatie eerst soep aan boord en dan naar Fak Fak. 
Na weken schuren, repareren, oliën en goedkeuring door klasse, vice 
versa Oudeschild. In de tussentijd werd er druk gewerkt in het kleine dok 
van Damen Den Helder. Knippen en scheren plus diverse (schilder) 
werkzaamheden. Heel veel werk verricht door een (kleine) harde kern van 
vrijwilligers. 

Ook was het communicatieteam al druk bezig met het opfrissen van de 
webseit met onder meer een bookings module. Én werd er geflyerd. Op 
iedere drukke gelegenheid kwamen onze mooie posters te hangen. 

Als door een wonder kwam alles op tijd bij elkaar en konden de eerste 
vaarten met gasten medio april aanvangen. Met ruim 360 betalende 
gasten tot diep in oktober was het een geslaagd zeilseizoen. Met één 
week uitval door mechanische issues is er bijna altijd op schema gevaren. 
Met uitzondering van weersomstandigheden.  Ook was er een geslaagde 
vrijwilligers trip in juni met een driehoek Harlingen – Terschelling. Voorzien
van een goede ruimende wind. Eind oktober was het voorbij. Na deelname
Traditionele Schepenbeurs is het schip op de helling voor het 
noodzakelijke onderhoud. Wát een rust voor de wacht tijdens de 
heersende Zuid-Oost. Met een veiligheidsbijeenkomst en een kerstkoek en
kaart actie werd het jaar uitgeluid. 

Financieel was het ook een goed (zeil) jaar. Door het stoppen van logies is 
er én meer gevaren én zijn de inkomsten toegenomen. Met verder het 
legaat van Ome Henk is de kas goed gevuld voor het noodzakelijke 
onderhoud en overige uitgaven. 



Agendapunten;

1) Toelichting financiën. Peter gaf een korte toelichting op het 
financiële gebeuren. Als altijd dekken de opbrengsten lang niet de 
kosten van het schip. Met de legaten gaan we met een ruime kas de
winter in maar gezien de vele onderhoud en reparatiekosten is een 
verdere fondsenwerving dringend. Op de achtergrond is het bestuur 
hier mee bezig.

2) Onderhoud. Met referentie aan een lange onderhoud en reparatie 
lijst moge duidelijk dat wat we nu tegenkomen het gevolg (mede) is 
van een aantal zaken die afgelopen jaren niet bijgehouden zijn. Met 
veel inzet wordt getracht het achterstallig onderhoud voor het 
nieuwe seizoen in orde te hebben. Meld je aan voor de klus app, alle
hulp is welkom.

3) Vaarplanning 2025 is gepubliceerd. 
4) Promotie, Dominique – Hilde – Hennie – Jildou gaan aan de slag met 

de noodzakelijke ‘flyers’, krantenartikelen en promotiemateriaal. 
5) Festivals, Sail Amsterdam staat nog niet vast, verder is de wens om 

aan kleinschalige festivals deel te nemen daar waar weer en 
beschikbaarheid bemanning dit toelaat. 

6) Voorjaarstocht, voor de vrijwilligers is deze inmiddels gepland voor 
het paasweekeinde (witte donderdag weg en paaszaterdag terug, 
rondje Enkhuizen).

Wat verder ter tafel komt;

 Jeugd WSV mee met Texelstroom > Friso/Rob
 Schip meer zichtbaar in haven, vrijdag ‘open schip’ tijdens markt > 

allen
 Fondsenwerving > bestuur
 Kerstactie, goede feedback, ruim 200 kaarten verstuurd > bestuur
 Troostprijs > Peternel i.s.m. Nico en bestuur
 Verzekering vrijwilligers, is geregeld via gemeente, je bent of 

vrijwilliger of betalende gast, er is geen andere categorie
 Veiligheid, punt van Ellen, dit is prio één voor bestuur en 

bemanning. Er zijn diverse trajecten, procedures en trainingen. Daar
zullen wij in de nieuwsbrieven jullie meer over melden.

 Aanvang seizoen borrel > Dominique
 Map met procedures > Hilde, het was niet direct duidelijk wat dit 

punt inhoudt omdat er al heel veel is. Er komt een voorstel naar 
bestuur.

Het was een uiterst informatieve en gezellige middag die wij met een 
borrel op het nieuwe seizoen afsloten. 

      +++


